
 
感謝支持東華三院 Thank you for supporting Tung Wah Group of Hospitals 

請攜同以下捐款條碼到全港任何一間 7-Eleven 便利店 

即可以現金捐款，支持東華三院拓展醫療衞生、教育、社會、歷史文化保育及公共服務 

Please present below donation barcode to any 7-Eleven convenience stores in Hong Kong for  

cash donation to support the Tung Wah Group of Hospitals for further develop  

its medical and health, education, community, preservation of cultural heritage and traditional services 

 

捐助東華三院 HK$100 或以上的善款可申請免稅。如欲索取捐款收據，請填妥「捐款表格」連同正本收據寄交上

環普仁街 12 號東華三院籌募科以便辦理。 

Donation of $100 or above to the Tung Wah Group of Hospitals is tax deductible.  For donation receipt, please complete the 

Donation Form and send together with the original receipt by post to Fund-raising Division, Tung Wah Group of Hospitals, 12 Po 

Yan Street, Sheung Wan, Hong Kong.  For enquiries, please contact the Donation Hotline at 1878 333. 

https://www.tungwah.org.hk/wp-content/uploads/2025/07/Form_General-Donation_Chi.pdf
https://www.tungwah.org.hk/wp-content/uploads/2025/07/Form_General-Donation_Eng.pdf

